
 ZÁPIS č. 4 (70) 
 z jednání Akademického senátu VUT ze dne 24. března 1998 
 konaného v zasedací místnosti rektora, Kounicova 67a v Brně 

 
Přítomni:  viz presenční listina (celkem 26 senátorů) 

Omluveni:   Melcher/FAST 

Neomluveni:  Kopečná/FAST 
 
Hosté:   Kvestor Černý, prorektor Sáha,  

Ing. arch. Urbášková/předsedkyně AS FA 
 

PROGRAM:  
1.  Kontrola zápisu a úkolů 
2.  Složení slibu nově zvoleného člena AS VUT - studenta FaVU 
3.  Projednání návrhu Finančního plánu 1998  - kvestor Černý 
4.  Projednání a schválení změny příloh Statutu VUT -  prorektor Dub 
5.  Informace o Kounicových kolejích - prorektor Dub 
6.  Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu a úkolů 

Úkol 18.1/97 
Obnovit jednání s firmou ÖMV, s. r. o. k uzavření nové smlouvy. 
Úkol byl splněn.  

Úkol 1.2/98 
Zpracovat dodatek Konkursního řádu VUT v návaznosti na změny, které na VUT proběhly 
Zajistí: vzhledem k onemocnění prorektora Kadrnožky prorektor Dub, předloženo 
Termín: příští zasedání AS VUT  

Úkol 2.2/98 
Zpracovat generel všech pozemků a ploch s vytypováním možností a vhodnosti jejich per-
spektivního využití. 
Zajistí: prorektor Hobst 
Termín: Do 30. 6. 1998 připravit podrobněji možnosti využití pozemků ve správě VUT, 
               možná v návaznosti na nový VŠ zákon. 
 
Připomínky k zápisu z minulého jednání AS VUT nebyly vzneseny. Program dnešního jedná-
ní AS VUT byl schválen.  
 
 
Ad 2) Složení slibu nově zvoleného člena AS VUT - studenta FaVU 
Nově zvolený zástupce studentů z FaVU Tomáš Tuč složil slib člena AS VUT a podepsal jej. 
 
Ad 3) Projednání návrhu Finančního plánu 1998 
Dnešního jednání AS VUT se ve věci předložení návrhu Finančního plánu 1998 účastnil kves-
tor Černý a v zastoupení rektora, který nebyl přítomen, prorektor Sáha.  
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Prof. Němeček seznámil přítomné s průběhem jednání dvou ekonomických komisí AS VUT, 
které se uskutečnily ve dnech 3. 3. a 10. 3. 1998. Dne 3. 3. 1998 byla projednána možná re-
dukce fondů, počty studentů uvedené v předloženém materiálu byly přijaty jako platné a Prof. 
Melcher byl pověřen dát stanovisko k vymezení prostředků Stavební komise (návrh čerpání 
1998). Stanovisko EK, přijaté dne 10. 3. 1998, bylo zasláno jako příloha pozvánky na dnešní 
jednání všem členům AS VUT s datem vyhotovení zápisu 13. 3. 1998. Jednání obou ekono-
mických komisí se zúčastnili rektor Vavřín a předseda AS VUT Ing. Zmrzlý. Způsob zpraco-
vání rozpočtu byl navržen ve třech variantách. Dle předložených variant příspěvku na rektorát 
a centrální pracoviště byla EK doporučena varianta 2, která stanoví váhu polovinou fyzických 
a nákladových studentů. Tuto variantu považovala EK jako kompromisní, která ve své podsta-
tě odpovídá zpracování rozpočtu v loňském roce. Prof. Melcher předložil doporučení pone-
chat prostředky Stavební komise v navržené výši, EK doporučila dopracovat investiční plán 
při respektování zásad 50:50 investic stavebních a SZNN, rozpisy na fakulty ve struktuře 
35 % vzděl. činnost, 35 % VaV a 30 % dle poměru odpisů. Většina členů EK se shodla na 
tom, že souhlasí s příspěvkem AS VUT na odpisy jako loni ve výši 10 mil. Kč. Byla doporu-
čena změna prostředků pro celoškolská a rektorátní pracoviště - Fond aktivit vědy a umění byl 
navržen krátit o1 mil. Kč. Členové EK doporučují AS VUT, aby materiál, dopracovaný dle 
jejich stanoviska a zaslaný všem členům AS VUT ihned po zasedání EK dne 10. 3., akcepto-
val s předkládací lhůtou dne 27. 2. 1998 a na dnešním zasedání hlasoval o jeho schválení.  

 
Hlasování o předkládací lhůtě Finančního plánu 1998, verze z 10. 3. 1998 
Kdo souhlasí s návrhem EK AS VUT považovat podmínku předkládací lhůty Finančního plá-
nu 1998 za splněnou? 
Pro - 20 hlasů 
Proti - 4 hlasy 
Zdržel se hlasování - 2 hlasy 

UAS 1 
AS VUT vyslovil souhlas s tím, že předložené materiály splňují požadavek předkládací lhůty 
 datem předání předsedovi AS VUT a členům ekonomické komise dne 27. 2. 1998. 
 
 
DISKUSE O PŘEDLOŽENÉM FINANČNÍM PLÁNU 1998: 
Členové AS VUT diskutovali o poměru rozdělení rozpočtu fakulty, centrální pracoviště a fon-
dy, kdy EK AS VUT požadovala rozdělení na 73,6 % ve prospěch fakult, avšak 
v předloženém  materiále nebyl tento požadavek splněn. Dle zdůvodnění kvestora bylo tohoto 
požadavku velmi těžko možné dosáhnout a senátoři jeho zdůvodnění po diskusi nakonec při-
jali. 

Členové AS VUT z FT vyjádřili názor, že nesouhlasí s předloženým materiálem a upozorňo-
vali na to, že fakulty ve Zlíně nevyužívají některé činnosti zajišťované rektorátem, jako jsou 
např. autodoprava, správa budov, CVIS, atd. a neměly by jim být proto vyčísleny.  

Kvestor Černý komentoval tabulku „F“ Finančního plánu 1998, ve které je uvedeno „Porov-
nání neinvestičních prostředků na vzdělávací činnost a VaV 1997 a 1998“. Střední index 
srovnání činí 1,03 %. Pouze Fakulta architektury a Fakulta výtvarných umění mají index 
srovnání nižší, než 1,00. V rozpočtu zůstaly nerozdělené prostředky, které rektor navrhuje ve 
dvou variantách rozdělit mezi tyto dvě nejvíce postižené fakulty. 

Dále vystoupili členové AS VUT z FA spolu s předsedkyní AS FA. Doc. Werner přečetl 
„Stanovisko Akademického senátu Fakulty architektury k Finančnímu plánu VUT v Brně pro 
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rok 1998“, ve kterém byl vyjádřen ostrý protest proti zpracovanému materiálu, který dle názo-
ru AS FA překračuje dolní existenční mez a znamená likvidaci fakulty po 80 letech její exis-
tence. Plán nezohledňuje inflační zvyšování cen řady služeb a výrobků a platy zaměstnanců 
fakulty posunuje dolů na úroveň roku 1995, což pokládá AS FA za projev provokace, nemo-
rálnosti a pošlapání lidské důstojnosti v době, kdy průměrná hrubá mzda se v České republice 
blíží k 12 tisícům Kč. Ve srovnání s ostatními fakultami VUT mají zaměstnanci FA průměrný 
plat nejnižší, setrvávající v letech 1996-97 na stejné výši asi 12 100,- Kč, zatímco průměr 
ostatních fakult je 13 700,- Kč. 

Kvestor Černý uvedl, že dle předložené „Analýzy hospodaření roku 1997“ jsou na FA jako na 
ostatních fakultách mzdy dány skladbou - profesoři, docenti, odb. asistenti. Na FA je průměr-
ná hodnota osobního příplatku 21 %, zatímco průměr na VUT činí 16 %, FS má 15 %, FAST 
13 %, atd. Údaje obsažené ve Stanovisku AS FA, týkající se mezd, se proto nezakládají zcela 
na pravdě. I ostatní fakulty mohou vystoupit se stejným problémem. Rozpočet byl projednán 
s děkanem a tajemníkem fakulty, reálnou cestu kvestor vidí kompenzací tvrdosti algoritmu, 
kterou navrhuje rektor.  

Mgr. Božek s argumenty AS FA nesouhlasí, metodiku tvorby rozpočtu považuje za správnou. 
Je plně v kompetenci AS VUT, zda tento rozpočet schválí. Navrhl řešit situaci na FA sníže-
ním náročnosti výuky studentů. 

Prof. Němeček se ohradil proti stanovisku AS FA k předloženému materiálu, považuje je za 
emotivní, protože má určitý cíl a žádá, aby FA změnila svůj postoj. Sám se osobně účastnil na 
tvorbě návrhu připravovaného rozpočtu a musí odpovědně říci, že jestliže je společnost ve 
velmi obtížné ekonomické situaci, nemůže Fakulta architektury nedostatek finančních pro-
středků, kterými jsou postiženy všechny fakulty, považovat za projev provokace, nemorálnosti 
a pošlapání lidských práv od předkladatelů návrhu. Při tvorbě rozpočtu byla přijata určitá pra-
vidla a byla dodržena na všech fakultách.  

Ing. Zmrzlý vyjádřil souhlas s názorem Prof. Němečka. Použitá metodika tvorby rozpočtu 
vychází již několik let ze stejné filosofie rozdělování státního příspěvku na jednotlivá praco-
viště VUT. Akademický senát s vedením VUT postupně každým rokem minimalizuje nesys-
témové zásahy do rozdělovacího mechanizmu. Je jasné, že žádná metodika nemůže v situaci 
finančního deficitu zcela uspokojit všechny složky. Ke kompenzování těchto problémů je vy-
užito metody finančních dotací fakultám, které by byly ohroženy v daném rozpočtovém roce. 
Tyto dotace je nutno považovat za projev solidarity a integrity jednotlivých částí VUT a ne 
jako urážející almužnu pro postiženou fakultu. Řešení vidí v  návrhu rektora v rozpuštění části 
rezervy, která v rozpočtu zůstala. 

Předsedkyně AS FA Ing. Urbášková informovala o dnešním jednání děkana Nového s děkany 
FA ČVUT Praha a TU Liberec, kde se společně snaží hledat finanční prostředky z jiných 
zdrojů.  

Doc. Werner požádal, aby se členové AS VUT vyjádřili k zásadám pro hlasování, uvedeným 
ve „Stanovisku AS FA“. Následně senátoři hlasovali o jednotlivých bodech mimo bod 3., kte-
rý se týká fondu pracovní doby učitelů a nespadá do kompetence AS VUT.  
 
 
Hlasování o jednotlivých bodech „Stanoviska AS FA“: 
1.  Současná metodika přidělování neinvestičních prostředků pro fakulty je v několika ohle-

dech pochybená a bude přepracována tak, aby spravedlivě ohodnotila vzdělávací činnost 
i tvůrčí činnost všech učitelů, tzn. i těch s uměleckým zaměřením, přičemž část institucio-
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nálních prostředků pro tvůrčí činnost (nejen VaV) může být převedena do složky pro vzdě-
lávací činnost, protože právě tuto je třeba chápat jako prioritní.  
Pro - 4 hlasy 
Proti - 4 hlasy 
Zdržel se hlasování - 18 hlasů 
Návrh nebyl přijat. 

2.  Prostředky přidělené fakultám pro vzdělávací činnost budou respektovat výši inflace v roce 
1997 ve složce mzdové i ve složce provozních nákladů. 
Pro - 0 hlasů 
Proti - 11 hlasů 
Zdržel se hlasování - 15 hlasů 
Návrh nebyl přijat. 

4.  Příspěvek fakult na celoškolské výdaje bude stanoven z počtu studentů (PS_KOR) jednot-
ně, bez nárůstu vypočteného z koeficientů (KOEF_ NAR) 
Pro - 6 hlasů 
Proti - 11 hlasů 
Zdržel se hlasování - 9 hlasů 
Návrh nebyl přijat. 

5.  Rozdělení prostředků pro tvůrčí činnost bude respektovat rovnocennost tvůrčích složek 
vědecké a umělecké tak, jak to vyplývá ze zákona č. 172/90 Sb. a bude relativizovat (např. 
koeficienty) podmínky dosažitelnosti výzkumných zakázek z hlediska charakteru studijní-
ho oboru a zázemí pro tvůrčí činnost vůbec. 
Pro - 6 hlasů 
Proti - 9 hlasů 
Zdržel se hlasování - 11 hlasů 
Návrh nebyl přijat. 

UAS 2 
Akademický senát VUT svým hlasováním nepodpořil ani jeden z bodů „Stanoviska Akade-
mického senátu Fakulty architektury k Finančnímu plánu VUT v Brně pro rok 1998“. 
 
V pokračující diskusi návrhu rozpočtu byl předložen návrh, aby senát nepřevedl částku 
10 mil. Kč z neinvestičních prostředků na navýšení krytí odpisů. 
 
Hlasování o protinávrhu příspěvku senátu na odpisy ve výši 10 mil. Kč: 
Kdo je pro, aby částka 10 mil. Kč z neinvestičních prostředků v předloženém návrhu rozpočtu 
na dokrytí odpisů nebyla takto převedena, ale aby zůstala v neinvestičních prostředcích? 
Pro - 3 hlasy 
Proti - 15 hlasů 
Zdržel se hlasování - 8 hlasů 
Návrh nebyl přijat. Akademický senát VUT souhlasí s převedením částky 10 mil. Kč na do-
krytí odpisů tak, jak je zapracováno v předloženém materiálu. 

Další pozměňovací návrh řeší specifiku zlínských fakult v omezeném čerpání některých cent-
rálních služeb. 
 
Hlasování o převedení prostředků z rektorátních útvarů ve výši 700 tis. Kč na posílení roz-
počtu FT a FaME ve Zlíně: 
Kdo je pro předložený návrh? 
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Pro - 25 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 1 hlas 

UAS 3 
Akademický senát VUT souhlasí s převedením částky 700 tis. Kč z rozpočtu rektorátního 
útvaru 9400 do rozpočtu FT a FaME, jako přiměřenou kompenzaci za to, že zlínské fakulty 
nečerpají služby rektorátních útvarů.  
 
Hlasování o návrhu rozdělení rezervy rozpočtu VUT mezi FA a FaVU: 
Dle tabulky „F“ Finančního plánu 1998 činí výše nerozděleného příspěvku na vzděl. činnost 
a VaV 3,881 tis. Kč. Z této částky AS VUT na návrh kvestora doporučuje ponechat rezervu 
rektora na krytí části příplatků celoškolských funkcionářů ve výši 1 mil. Kč. Zbývající částku 
2,881 tis. Kč rozdělit mezi FA a FaVU tak, aby jejich koeficient meziročního nárůstu byl cca 
1,04. 
Kdo souhlasí s tímto návrhem? 
Pro - 19 hlasů 
Proti - 4 hlasy 
Zdržel se hlasování - 3 hlasy 

UAS 4 
AS VUT schválil rozdělení rezervy Finančního plánu 1998 v celkové výši 3,881 tis. Kč takto: 
∗ Částka 1 mil. Kč ponechána jako rezerva na krytí části příplatků celoškolských funkcionářů 
∗ Částka 2,881 tis. Kč bude rozdělena mezi FA a FaVU   
 
Doc. Friedl, který se nemohl zúčastnit zasedání EK dne 10. 3. 1998, předložil návrh postupo-
vat při tvorbě rozpočtu v oblasti odvodů na centrální fondy podle fyzického stavu studentů.  
 
Hlasování o variantě zpracování rozpočtu, kdy odvody do centra jsou brány podle fyzického 
počtu studentů, navržené Doc. Friedlem/FCH: 
Kdo souhlasí s touto variantou? 
Pro - 8 hlasů 
Proti - 13 hlasů 
Zdržel se hlasování - 5 
Tato varianta nebyla přijata. 
 
Hlasování o variantě,  podle které byl zpracován předložený Finanční plán 1998: 
Pro - 18 hlasů 
Proti - 8 hlasů 
Zdržel se hlasování - 0 hlasů 

UAS 5 
Akademický senát VUT schválil variantu 2 zpracování rozpočtu, tak jak byla předložena 
v materiálu. 
 
Návrhy na drobné úpravy předloženého Finančního plánu 1998: 
Opravit a doplnit čtvrtý bod na str. 6 o požadavek FT ve Zlíně na následující text: 
• Pro umělecké vysoké školy byla stanovena souhrnná částka 231 381 tis. Kč. V této částce 

nejsou zahrnuty prostředky pro financování Fakulty výtvarných umění VUT, tato je finan-
cována z rozpočtu rozepsaného pro VUT v Brně a rovněž tak Institutu reklamní tvorby 
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a marketingových komunikací, který je součástí Fakulty technologické ve Zlíně, jehož pro-
středky jsou financovány z rozpočtu rozepsaného pro FT ve Zlíně. 

 
HLASOVÁNÍ O PŘEDLOŽENÉM FINANČNÍM PLÁNU 1998, VERZE Z 10. 3. 1998: 
Kdo souhlasí, aby předložený Finanční plán 1998, verze z 10. 3. 1998, spolu se zapracovaný-
mi změnami a doplňky, schválenými AS VUT na tomto zasedání, byl přijat?  
Pro - 16 hlasů 
Proti - 8 hlasů 
Zdržel se hlasování - 2 hlasy 

UAS 6 
Akademický senát VUT přijal předložený Finanční plán 1998 včetně změn a doplňků, vyplý-
vajících z dnešního zasedání. Materiál bude dopracován a v konečné verzi zaslán všem čle-
nům AS VUT.   
 
Kvestor předložil na dnešním zasedání AS VUT obsáhlý materiál „Analýza hospodaření roku 
1997“. Prof. Němeček vyslovil poděkování všem pracovníkům, kteří se podíleli na jeho vy-
pracování, neboť jej považuje za velmi kvalitní.  
 
Na závěr Prof. Němeček požádal, aby se AS VUT hlasováním vyjádřil ke dvěma bodům, kte-
rým přikládá EK AS VUT velkou váhu: 
• U fakult, které mají některé činnosti zajišťované rektorátem (např. FaVU, FCH) je třeba 

vyčíslit náklady. 
Kdo souhlasí s tímto návrhem? 
Pro - 24 hlasů 
Zdržel se hlasování - 2 hlasy 
Proti - 0 hlasů 

UAS 7 
AS VUT doporučuje, aby náklady spojené s provozem FCH a FaVU, zajišťované rektorá-
tem VUT, byly vyčísleny. 

• Stanovení postupu projednání a využití výsledků „Analýzy hospodaření roku 1997“. 
Kdo souhlasí s tímto návrhem? 
Pro - 23 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 3 hlasy 

UAS 8 
AS VUT doporučuje vedení VUT stanovit způsob a postup, jak budou projednány výsled-
ky „Analýzy hospodaření roku 1997“ s celoškolskými pracovištěmi a fakultami. O výsled-
ku projednání bude vedení VUT informovat AS VUT. 

 
Body 4. a 5 byly z časových důvodů zrušeny a budou projednány na příštím zasedání 
AS VUT. 
 
Ad 6) Různé 
⇒ Interpelace ve věci návrhu VŠ zákona: 
Ing. Zmrzlý seznámil senátory s návrhem dopisu bývalému členu AS VUT z Fakulty architek-
tury Dr. Kynčlovi, který je v současné době poslancem Parlamentu ČR, ve věci projednávání 
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návrhu VŠ zákona. Dopis obsahuje žádost o interpelaci k dosažení změny alespoň jediného, 
velmi důležitého ustanovení, na jehož nutnost AS VUT opakovaně upozorňoval:  
 
§ 2 (4) Vysoká škola univerzitní uskutečňuje magisterské nebo doktorské studijní programy 
             a v souvislosti s tím vědeckou a výzkumnou, vývojovou, uměleckou, anebo další 
             tvůrčí činnost. Může uskutečňovat též bakalářské studijní programy. 
AS VUT nesouhlasí se spojkou nebo mezi uvedenými magisterskými a doktorandskými stu-
dijními programy a žádá její náhradu spojkou A. 
 
Ing. Kozák navrhl, aby byl dopis zaslán také bývalému členu AS VUT z FaME Ing. Melčáko-
vi. 
 
Hlasování: 
Kdo souhlasí se zasláním dopisu poslancům Dr. Kynčlovi a Ing. Melčákovi? 
Pro - 26 hlasů 
Návrh byl jednomyslně schválen. 

UAS 9 
Členové AS VUT jednomyslně souhlasí se zasláním dopisu ve věci interpelace změny návrhu 
VŠ zákona poslancům Parlamentu ČR Dr. Kynčlovi a Ing. Melčákovi. 
 
⇒ Pronájem pozemků 
• Kvestor Černý předložil materiály o uzavření smlouvy o pronájmu některých pozemků na 

okraji areálu Kraví Hora Ing. Svobodovi a postup při prodeji některých pozemků, souvise-
jících s objektem Purkyňova 91a firmě BCS Engineering, a. s. Brno. Materiály byly předá-
ny předsedovi EK Prof. Němečkovi, AS VUT se k nim vyjádří na příštím zasedání. 

 
• Dále seznámil senátory s průběhem jednání ve věci rozšíření nájemní smlouvy s firmou 

ÖMV Praha, s. r. o. na pronájem pozemku parcelní č. 4711/7. Krátce shrnul podmínky no-
vě navrženého dodatku nájemní smlouvy: 
1.  Pronajímatel pronajímá pozemek p.č. 4711/7 z důvodu polohové nevhodnosti pro vlast-

ní využití (samostatně nevyužitelný pozemek). 
2.  Cena pronájmu tohoto pozemku je 250,- Kč/m2 ročně, zvyšovaná každoročně o hodnotu 

inflačního koeficientu vyhlašovaného standardním způsobem. 
3.  Doba nájmu do 31. 12. 2025. 
4.  S platností i pro původní smlouvu je doplněna klauzule: pokud nebude stavba zahájena 

do 31. 12. 1999, pozbývá platnosti i původní smlouva. 
5.  S platností i pro původní smlouvu je doplněna klauzule: Pokud bude ÖMV s prodlením 

v placení sjednaného nájmu, přísluší VUT v Brně vedle nájmu ještě smluvní pokuta ve 
výši dvojnásobku základní sazby ČNB p. a. z dlužné částky. 

Vzhledem k naléhavé žádosti ze strany ÖMV požádal kvestor AS VUT o vyjádření na 
dnešním zasedání. Členové AS VUT po diskusi přistoupili k hlasování. 
 
Hlasování: 
Kdo souhlasí s nově navrženým Dodatkem  č. 1 k Nájemní smlouvě č. 0550/V/94 mezi 
VUT v Brně a ÖMV Praha, s. r. o. za dodržení výše uvedených podmínek? 
Pro - 19 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
Zdržel se hlasování - 7 hlasů 
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UAS 10 
Akademický senát VUT v Brně schvaluje uzavření Dodatku č. 1 k Nájemní smlouvě č. 
0550/V/94 mezi VUT v Brně a ÖMV Praha, s. r. o. za dodržení výše uvedených podmínek. 

 
⇒ Zdůvodnění Změny č. 1 Statutu Fakulty technologické ve Zlíně 
Akademický senát  FT ve Zlíně předložil Změnu č. 1 Statutu FT ve Zlíně k projednání v AS 
VUT v Brně. Změna č. 1 se váže ke Statutu FT ve Zlíně ze dne 30. 9. 1993, byla projednána 
a schválena AS FT dne 18. 2. 1998. K této změně je přiloženo Zdůvodnění změny č. 1. Mate-
riál byl předán v deseti výtiscích předsedovi AS VUT, který jej předal členům legislativní 
komise. V AS VUT bude změna projednána na příštím zasedání AS VUT. 
 
 
 

Příští zasedání Akademického senátu VUT se uskuteční dne 21. dubna 1998 v 8:00 
hodin v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Kounicova 67a. 
 
 
 
PROJEDNANÉ MATERIÁLY: 
1.  Finanční plán 1998, verze z 10. 3. 1998 
2.  Dodatek č. 1 k Nájemní smlouvě č. 0550/V/94 mezi VUT v Brně a ÖMV Praha, s. r. o. 
 
 
PŘÍLOHA: 
1.  Návrh na změnu Statutu VUT a Jednacího řádu AS VUT, předložený studentskou částí AS 

VUT 
2.  Návrh distribuce nerozděleného příspěvku 
 

 
 
 

Ing. Simeon Zmrzlý, CSc., v. r. 
                                                                                                                           předseda    
 
 
 
 
Zapsala: J. Cardová 
 
 
 
 


